
GRIF GENERALFORSAMLING og DIALOG MØDER 2024 

Varslet i Aktuelt Febr. 2024 samt på Facebook og Conventus 

 

AGENDA 

• Klubhus 2.0 – Hør nærmere om vores planer og kom med dit input (Morten Baastrup) 

o Husk at få præsentationen, som kan vedlægges! 

o Morten og Trine fremlagde processen og projektet 

▪ Budget lige pt. omkring 900.000DKK – der kigges ind i fundraising 

• Det tænkes også ind, hvor meget af arbejdet vi selv kan stå for at udføre 

▪ Input – kobling af ind og ude-arealer – mulighederne er der, men der kunne godt 
tænkes lidt mere i møbler mm. 

• Der planlægges i 3 steps: 

o Step 1: Indendørs 

o Step 2: Udendørs samt ankomst 

o Step 3: Kælderen 

▪ Bedre adgang til Hallen 

• Der er allerede tænkt i ny dør ned mod hallen 

• Andre vinduer mod hallen – eller bedre tilbud 

• Alarm – låsesystemer er ved at blive undersøgt – mere automatisering 

• Fremtidens GRIF – Hvor skal vi hen? (Mads Carstensen) 

o Mads fremlagde de dialoger der har været i GRIF Hovedbestyrelsen over det sidste ½ år, 
samt hovedpunkterne i vedtægtsændringerne. 

Formel Generalforsamling med vedtægtsændringer: 

• Valg af dirigent 

o Henrik Olsen blev valgt til dirigent 

• Formandens beretning. (Mads Carstensen) 

• Beretningen fra udvalgene. (Alle formænd) 

o Alle årsberetninger kan ses på Conventus og GRIF hjemmeside 

• Forelæggelse og godkendelse af årsregnskab. (Kristian Bollerup) 

o Det godkendte årsregnskab kan ses på Conventus og GRIF hjemmeside 



• Vedtægtsændringer (Mads Carstensen) 

o Vedtægtsændringerne blev vedtaget med overvejende flertal 

• Valg af formand til forretningsudvalg. 

o Formand: Mads Carstensen – på valg – genopstiller ikke 
▪ Morten Baastrup stiller op og blev valgt 

 
• Valg af forretningsudvalg + 1 suppleant i henhold til § 8. 

o Næstformand: åben rolle 
o Sekretær: Lise Engel Hartwell – ikke på valg 
o Kasserer: Kristian Bollerup – ikke på valg 
o Suppleant: Henrik Jensen – på valg – genopstiller ikke 

▪ Mads Carstensen stiller op og valgt  
 

• Valg af udvalg + minimum 1 suppleant i henhold til § 8. 

o Gymnastik 
▪ Formand: Sisse Resen - på valg – genopstiller  
▪ Kasserer: Rikke Hougaard – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Annelouise Lindgaard Jensen – på valg – genopstiller ikke  

• Johan Damkjær stiller op i stedet for 
▪ Bestyrelsesmedlem: Else Marie Vind Andersen – på valg – genopstiller ikke  
▪ Bestyrelsesmedlem: Jacob Bach Jensen - på valg – genopstiller 
▪ Bestyrelsesmedlem: Louise Owen – ikke på valg 

 

o Håndbold 
▪ Formand: Morten Baastrup – ikke på valg 
▪ Kasserer: Niels Ravn Braad – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: David Hay – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Anna Heide – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Kjeld Slot Nielsen – ikke på valg 

 
o Tennis og Padel 

▪ Formand: Brian Lauersen – på valg - genopstiller 
▪ Kasserer: Jakob Skov – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Kim Rundell – ikke på valg 

 
o Motionister 

▪ Formand: Jens Erik Fischer – på valg - genopstiller 
▪ Kasserer: Svend Johnsen – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Vagn Bergmann – på valg - genopstiller 
▪ Bestyrelsesmedlem: Eva Kristensen – ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Mona Holl – ikke på valg 

 
o Badminton 

▪ Formand: Charlotte Klejs Vagner – ikke på valg 
▪ Kasserer: Kasper Kjærsgaard Nielsen – på valg – genopstiller  
▪ Bestyrelsesmedlem: Claus Tolstrup Jensen – på valg – genopstiller  
▪ Bestyrelsesmedlem: Henriette Rokkjær – på valg – genopstiller ikke  

• Søren Raaschou stiller op i stedet 



▪ Bestyrelsesmedlem: Mads Bager – ikke på valg 
 

  



o Fodbold 
▪ Formand: Kasper Vestergaard - ikke på valg 
▪ Ungdomsansvarlig: Michael Høst - på valg – genopstiller 
▪ Kasserer: Camilla Vestergaard - ikke på valg 
▪ Bestyrelsesmedlem: Jonatan Palmvig - på valg – genopstiller 
▪ Bestyrelsesmedlem: Jacob Knudsen - ikke på valg 

 
o Karate – se indkomne forslag 

 
 

• Valg af revisor + 1 suppleant i henhold til § 8. 

o Revisorer: Henning Leth og Eva Kristensen fortsætter 
o Suppleant: Claus Riber fortsætter 

 
• Indkomne forslag. 

o Forslag fra Karate – se næste side (Preben Frost) 

▪ Enstemmigt vedtaget at Karate skal gøre som de gerne vil og får deres aktiver i 

GRIF med sig, som beskrevet i forslaget fra Karate. 

• Eventuelt. 

  



FORSLAG FRA KARATE 

Kære medlemmer af GRIF’s hovedbestyrelse 
 
I forlængelse af vores tidligere mail og redegørelse på bestyrelsesmødet den 5/3 vil karateafdelingen 
hermed anmode om, at følgende punkt kommer på dagsordenen for GRIFs generalformsamling den 12/4: 
 
“Nedlæggelse af karateafdelingen og overførsel af afdelingens nuværende forpligtelser og aktiviteter 
samt formue til foreningen Mushindo.” 
 
Det betyder at: 
 
- karateafdelingen nedlægges pr. dags dato. 
- foreningen Mushindo varetager træningen som hidtil, d.v.s. medlemmerne kommer i praksis ikke 
mærke nogen form for ændringer. Kontingent betalt for forårssæsonen 2024 dækker træning indtil 
sommerferien i Mushindo. 
- karateafdelingens formue pr. dags dato, herunder kontingent betalt for forårssæsonen 2024 og 
kommunalt tilskud for 2023 overføres til foreningen Mushindo (CVR nr. 44719932). 
- karateafdelingens udstyr overdrages til foreningen Mushindo. 
- haltider tildelt til karateafdelingen overtages af foreningen Mushindo. Mushindo søger selv haltider 
fremadrettet, men koordinerer ønsker med GRIF. 
 
 
Baggrund for forslaget 

Der har det seneste år været mange drøftelser i GRIFs hovedbestyrelse om foreningens fremtid. Debatten 
har omfattet emner som strategi, økonomi og organisering. 

Karateafdelingen har også haft en række interne drøftelser om vores fremtid. Karaten bygger på den 
østasiatiske budo-tradition. Budo handler om mere end bare kampsport. Det er en holistisk filosofi, der 
fremmer fredelig sameksistens gennem arbejdet med og forståelse af konflikter. 

I afdelingen er vi enige om, at karate har unikke behov og værdier, der adskiller den fra andre idrætsgrene. 
Vi ønsker at værne om denne unikke kultur og identitet. 

Efter grundig overvejelse har vi i afdelingsudvalget enstemmigt besluttet at trække os fra GRIF og 
fortsætte som en selvstændig forening. Vi mener, at dette er den bedste løsning for at sikre karates 
fremtid og videreudvikling. 

Vi vil gerne takke GRIF, især gymnastikafdelingen, for at have hjulpet os med at etablere afdelingen for 
snart 12 år siden. Tak for samarbejdet med alle i bestyrelsen gennem årene og god vind fremover. Vi 
håber fortsat at kunne arbejde godt sammen med GRIFs afdelinger og hovedbestyrelse hvor det bliver 
relevant, f.eks. omkring haltider. 

 
Preben Frost 
Formand for karateafdelingen 
 


